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Oulun kaupungin vammaisneuvoston kokous 

Aika:  21.9.2022 klo 9.30–12.02 

Paikka: Kumppanuuskeskus, Kansankatu 53, kokoustila Asema 

Jäsenet: Mannelin Anni pj.  Pohjois-Pohjanmaan ja Kainuun Lihastautiyhdistys ry 

 Lauri Louhivirta Kynnys ry   Poissa 

 Kaisu Rundelin Oulun Seudun Omaishoitajat ry 

 Sinikka Vuoti  Oulun kehitysvammaisten tuki ry 

 Lasse Jalonen  Pohjois-Pohjanmaan näkövammaiset ry poissa 

 Teija Karisaari- Kittilä  Oulun seudun CP yhdistys ry 

 Hilkka Nivukoski Oulun seudun Allergia- Atopia- ja Astmayhdistys ry 

 Jaana Potkonen Sivistys ja kulttuuripalvelut  poissa 

 Niina Oksman Sivistys- ja kulttuuripalvelut poissa 

 Marja Salo  Hyvinvointipalvelut 

 Pia Kortessalo Hyvinvointipalvelut  poissa 

 Tuomas Räihä Yhdyskunta- ja ympäristöpalvelut poissa 

 Sanna Pääkkönen asiantuntija Oulun tilapalvelut poissa  

 Juhani Uhlgren Hyvän Mielen talo  varajäsen 

 Logren Tiina  Oulun Seudun Neuroyhdistys ry varajäsen 

 

Esittelijä:  Pasi Laukka  Sivistys ja kulttuuripalvelut 

Sihteeri: Heli Metsävirta Sivistys- ja kulttuuripalvelut 

 

Vierailijat:  Juha Torvinen, Marjaana Haarala, Tanja Koivisto Oulun kaupunki § 104 

 Riikka Takalo, Jari Lehto, Mikko Pave PAVE Arkkitehdit § 105 
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Hilkka Nivukoski    Teija Karisaari-Kittilä 
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§ 99 Kokouksen avaus  

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.43. 

§ 100 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.   

§ 101 Pöytäkirjan tarkastajien valinta  

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Hilkka Nivukoski ja Teija Karisaari-Kittilä. 

§ 102 Asialistan hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin seuraavilla muutoksella:  

Muissa asioissa käsitellään vammaisneuvoston esite ja kokouskutsu ensimmäiseen 

alueellisen vammais- ja vanhusneuvoston kokoukseen. 

§ 103 Työvaliokunnan muistio 13.9.2022  

Keskustelua herätti lausuntojen työstäminen jatkossa. Puheenjohtaja muistutti, että 

lausuntokäytännössä siirrytty korostamaan esteettömyyden ja käytettävyyden 

kokemusta, esteettömyysasetusten jäädessä rakennusvalvonnalle. Lausuntojen 

työstämisessä jokainen neuvoston jäsen on avuksi osallistumalla keskusteluun 

esteettömyysesittelyjen aikana. Työvaliokunnan kokouksissa käsiteltäviin lausuntoihin 

voidaan edelleen pyytää asiantuntijoita ja neuvoston muita jäseniä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

§ 104 Kipinän ja kierrätyskeskuksen tilojen tilanne  

Juha Torvinen, Tanja Koivisto ja Marjaana Haarala kertoivat toimintakeskus Kipinän 

tilanteesta. Keskuksessa on työ-, päivä- ja kuntouttavaa toimintaa. Tämän hetken 

toiminta Värtössä osoitteessa Kurkelantie 2 on päättymässä mm. sisäilmaongelmien ja 

tilojen esteellisyyden vuoksi. Toiminta eriytetään ja siirretään evakkotiloihin eri puolille 

Oulua. Toimintaa ei supisteta eikä asiakkaiden palvelu supistu muutoksen vuoksi. 

Päätös: Esittely merkittiin tiedoksi. 

§ 105 Lausuntopyyntö rakennus K21; rakennus sisältää palveluasumisen, hoivatilat, 

 liiketilan ja päiväkodin 

Riikka Takalo, Jari Lehto ja Pave Mikkonen esittelivät Toppilaan tulevan K21 rakennuksen 

esteettömyyssuunnitelman. Kysymyksessä on Toppilassa oleva vanha halli, joka muuttuu 

monimuotoiseksi rakennukseksi. Rakennuksessa tulee olemaan mm. kuntosali, kovan 

rahan asuntoja, liiketiloja, päiväkoti, tehostettu palveluasuminen ja koirapäiväkoti. 

Toimijana kohteessa on Norlandia. 

Vammaisneuvosto piti esteettömyyssuunnitelmaa esimerkillisenä. 

Päätös: Työvaliokunta laatii kohteesta lausunnon 23.9.2022 

§ 106 Kannanottopyyntö Raksilan uimahallista  

Valtuutettu Tuija Pohjola on pyytänyt vammaisneuvoston kannanottoa siihen, että 

Raksilan uusi uimahalli tulisi rakentaa ennen vanhan purkamista. Asiasta tehty 

kansalaisaloite.  

 

Päätös: Vammaisneuvosto piti asiaa erittäin merkittävänä, mutta ei ota kantaa 

yksittäisen valtuuston jäsenen pyyntöön. Neuvoston jäseniä ohjeistettiin 



itsenäisenä henkilönä ottamaan kantaa asiaan kansalaisaloitteen tai 

järjestötoiminnan kautta. 

 

 

§ 107  Kaupunginhallituksen ja vammaisneuvoston yhteiskokous 

Päätös: Vammaisneuvosto hyväksyi työvaliokunnan esityksen aiheista. 

Kuljetuspalveluissa ei käsitellä koulukyytejä. Työstämistä jatketaan sähköpostilla.

  

§ 108 Palvelualueiden kuulumiset 

 Hyvinvointipalveluiden kuulumiset: 

• Kuljetuspalveluita pyritään parantamaan. 

• Hyvinvointialueen valmistelua, aikataulu tiukka. 

• Useita hankintapalveluita meneillään, esim. asumispalvelut. 

• Selvittelyssä lyhytaikaishoidolle vaihtoehto, koska paikat eivät riitä tällä hetkellä. 

§ 109 Järjestöjen kuulumiset 

 Keskustelu siirretään seuraavaan kokoukseen, ajankohtaiset tapahtumat tiedoksi: 

Coloblastin esittely 16.9. oli antoisa.  

 

Lääketieteen tohtori Saija Hyvönen kertoo home-, hajuste- ja 

monikemikaaliherkkyydestä tekemästään väitöskirjastaan 6.10. 2022 klo 17.30 

Kumppanuuskeskuksen Asema-tilassa. 

Ihotautilääkäri Toni Ahosen luento 8.11.2022 klo 17.30, Tecnhopolis/Reykjavik-sali.  

 

§ 110 Muut esille tulevat asiat 

Esitteen päivittämiseen sovitaan kokous sähköpostilla aiemmin valitun työryhmän 

kanssa. Koko neuvosto voi kommentoida asiaa. 

Hyvinvointialueelle valitut alueellisten vammais- ja vanhusneuvostojen varsinaiset ja 

varajäsenet ovat saaneet ensimmäisen kokouskutsun. 

§111 Kokouksen päättäminen  

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.02.    

  


